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2. 

 

Jaarverslag 2017 fractie PvdA Stichtse Vecht 
 

 

Samenstelling en taakverdeling fractie 

De fractie van de PvdA Stichtse Vecht bestond in 2017 uit:  

-          Maarten van Dijk, raadslid en fractievoorzitter  

-          Els Swerts, raadslid / vice-fractievoorzitter 

-          Pleun van der Kooij, commissielid 

-          Mario van Dijk, commissielid  

-          Pim Bout, steunfractielid  

-          Douwe van der Wal, steunfractielid (vanaf februari 2017) 

   

De portefeuilleverdeling binnen de fractie is als volgt: 

• Maarten van Dijk: Bestuur en Dienstverlening, Veiligheid, Beheer en Leefomgeving, 

Financiën, Economische Zaken 

• Els Swerts: Sociaal Domein (o.a. Sociale Zaken, Onderwijs, Jeugd, Armoedebestrijding/ 

Schuldhulpverlening, Welzijn en Zorg, Ouderenbeleid) 

• Pleun van der Kooij: Fysiek Domein (o.a. Ruimtelijke Ordening, Wonen, Natuur en Milieu) 

• Mario van Dijk: Wijken en kernen 

 

Maarten van Dijk heeft zitting in de Werkgeverscommissie en het Seniorenconvent 

(fractievoorzittersoverleg) en Els Swerts in de klankbordgroep sociaal domein. 

 

De fractie vergadert zelf 1 x per 2 weken (fractievergadering). Tijdens de fractievergaderingen is ook 

altijd het bestuur van de PvdA Stichtse Vecht vertegenwoordigd. 

 

De samenwerking met het bestuur is uitstekend geweest. Als fractie hebben we actief deelgenomen 

aan de permanente campagnebijeenkomsten en de voorbereidingen vanuit het bestuur voor de 

gemeenteraadsverkiezingen in 2018. De fractie heeft actief geparticipeerd in de themagerichte 

bijeenkomsten om input te verzamelen voor het verkiezingsprogramma 2018-2022.  

 

Onze speerpunten 

Onze speerpunten in 2017 waren: Leefbare en Veilige wijken en kernen, het Sociaal Domein, Wonen. 

Langs deze drie lijnen hebben ons ingezet met als doel zoveel mogelijk te realiseren voor de inwoners 

van Stichtse Vecht. Ons handvat is hierbij het verkiezingsprogramma 2014-2018. 

 

Politieke hangijzers waren in 2017 o.a.  

- de grote problemen bij de belastingsamenwerking Stichtse Vecht, Weesp en Wijdemeren 

(BSWW), 

- het debacle met het groenhoud in Stichtse Vecht,  

- de problemen bij de regiotaxi in Maarssen, 

- de wijze van besteding van de extra middelen voor kinderen in armoede in Stichtse Vecht, 

- de toekomst van PAUW Bedrijven, 

- de nota Sterke Basis en 

- de ontwikkelingen in de wijk Bisonspoor, waaronder de (verwachte) parkeerproblematiek. 

 

Ook heeft de fractie zich in 2017 ingezet voor duidelijke informatie voor inwoners. De afgelopen 2 

jaar zijn er op voorstel van de PvdA vanuit de gemeente verschillende verbeteringen doorgevoerd. 

Op initiatief van de PvdA is de informatiegids voor senioren (55+ gids) uitgebracht en recentelijk de 

hulpgids voor inwoners met een laag inkomen “Rondkomen in Stichtse Vecht”. Verder is dankzij de 
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PvdA de informatievoorziening op de gemeentelijke website verbeterd en is de gemeente Stichtse 

Vecht ook gebiedsgericht informatie gaan verstrekken. 

 

2017 stond verder in het teken van de voorbereidingen op de gemeenteraadsverkiezingen 2018. 

Vanuit de fractie is actief bijgedragen aan de totstandkoming van het verkiezingsprogramma.  

 

Ook in 2017 heeft de fractie samen met het bestuur een aantal inloopbijeenkomsten georganiseerd 

in verschillende kernen van Stichtse Vecht (o.a. in Kockengen, Nigtevecht, Breukelen-Noord, 

Tienhoven, Bisonspoor).  

 

Bereikte resultaten 

In dit jaarverslag gaan we in op de onderwerpen waar we ons in 2017 voor hebben ingezet en wat we 

hiermee hebben bereikt. Als bijlage is een overzicht opgenomen van alle moties/amendementen, 

schriftelijke vragen en technische vragen die vanuit de PvdA-fractie zijn ingediend. 

 

 

Stichtse Vecht, 4 april 2018 

 

Namens de fractie van de PvdA Stichtse Vecht, 

 

Maarten van Dijk, fractievoorzitter 
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Waarvoor hebben we ons in 2017 o.a. ingezet en wat hebben we bereikt?  

   

Op het terrein van Zorg, Welzijn en Jeugd 

• Op 8 maart organiseerde de PvdA Stichtse Vecht een regionale bijeenkomst over Jeugdhulp. 

Aan de organisatie van deze drukbezochte en succesvolle bijeenkomst heeft de fractie een 

actieve bijdrage geleverd. De gesignaleerde knelpunten rondom Jeugdhulp heeft de PvdA 

onder de aandacht gebracht van de Utrecht-West gemeenten. 

• Nadat er vele bezorgde geluiden bij ons binnenkwamen heeft de PvdA heeft zich sterk 

gemaakt voor het tegengaan van bezuinigingen op de dorpshuizen. Op voorstel van de PvdA 

is de bezuiniging op dorpshuizen van tafel. 

• De PvdA heeft bij het College gepleit voor een functionaris met doorzettingskracht die als 

breekijzer kan fungeren voor ouders en kinderen bij complexe jeugdhulp situaties. 

• De dienstverlening van de Regiotaxi was afgelopen jaar ver onder de maat. Inwoners moeten 

kunnen rekenen op een betrouwbare regiotaxi. Hier heeft de PvdA zich samen met de PvdA 

Utrecht sterk voor gemaakt. Zo hebben we een klachtenmeldpunt ingesteld. Na 

aanhoudende klachten over de dienstverlening van de huidige vervoerder, gaat er per 1 april 

2018 een nieuwe vervoerder van start. 

• De fractie heeft in december aandacht gevraagd voor de negatieve berichten over Veilig 

Thuis, SAVE en Zorg voor de Jeugd. 

  

Op het terrein van Sociale Zaken, Armoede en Schuldhulpverlening  

• De fractie van de PvdA Stichtse Vecht heeft gepleit voor meer maatwerk in het sociaal 

domein. Dit kan wat de fractie van de PvdA betreft door een andere manier van werken en 

denken: “de omgekeerde toets”. Op woensdag 31 mei heeft PvdA-raadslid Els Swerts een 

casusboekje van Stimulansz met praktijkvoorbeelden van de omgekeerde toets overhandigt 

aan wethouder Sociale Zaken Warner van Vossen. In het gesprek met wethouder Van Vossen 

zijn ook verschillende praktijkcasussen besproken die de fractie van de PvdA de afgelopen 

maanden is tegengekomen en waarbij burgers knelpunten ervaren in de dienstverlening van 

de gemeente op het terrein van Werk en Inkomen. 

• Het voorstel van de PvdA om het initiatief van de Sociale Coöperatie Bijstandsgerechtigden 

te omarmen en hiervoor gedurende 2 jaar 25.000 euro per jaar beschikbaar te stellen is 

overgenomen. 

• Met grote verbazing heeft de fractie van de PvdA Stichtse Vecht kennisgenomen van de 

Bestuursrapportage 2017 van de gemeente Stichtse Vecht. Het College van B&W stelde 

hierin voor om de € 201.116 die door het Rijk beschikbaar is gesteld voor armoedebestrijding 

onder kinderen in te zetten voor de dekking van de gestegen lasten van de bijzondere 

bijstand in 2017. Dat kan toch niet de bedoeling zijn! De extra middelen vanuit het Rijk zijn 

namelijk specifiek bedoeld voor bestrijding van armoede onder kinderen en niet om een gat 

in de begroting te dekken. We hebben via een amendement nog geprobeerd het voorstel 

van tafel te krijgen. Dat is niet gelukt omdat de coalitiepartijen achter het College bleven 

staan. 

• Secretariële ondersteuning voor de Adviesraad Sociaal Domein is gerealiseerd. 

   

Op het terrein van Ruimtelijke Ordening  

• Bij de behandeling van het bestemmingsplan “Het Vierde Kwadrant Kockengen” heeft de 

PvdA hebben we ons ter vergeefs ingezet voor meer betaalbare en kleinere woningen.  

• Ons voorstel om bij toekomstige planvorming over woningbouw nadrukkelijk de uitspraken 

uit de Woonvisie 2017-2022 als uitgangspunt te nemen is overgenomen. Dit door bij 

initiatiefnemers deze beleidsuitspraken in te brengen bij de start van de planvorming , en bij 

het presenteren van toekomstige voorstellen van bestemmingsplannen waarmee de bouw 
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van meer dan 12 woningen is gemoeid, te benoemen aan welke uitspraken in de Woonvisie 

is voldaan en te motiveren aan welke uitspraken niet kon worden voldaan. 

• Door de fractie van de PvdA is een uitgebreide inhoudelijke reactie gegeven op de Ruimtelijk-

Economische visie van de U10. De PvdA heeft aandacht gevraagd voor o.a. de bereikbaarheid 

van de regio, de minder zelfredzame inwoners (aan de ‘onderkant’ van de arbeidsmarkt), de 

rol van Nijenrode, het ontwikkelen van het gebied rondom station Breukelen tot 

hoogwaardig bedrijventerrein en het grote belang van de bouw van goedkopere woningen. 

• Particulieren, bedrijven en (overheids-)instellingen mogen in 2024 geen asbestdaken meer 

bezitten. De maatregel moet gezondheidsproblemen door asbest voorkomen. Omdat er nog 

veel onduidelijkheden zijn heeft de PvdA aandacht gevraagd voor de vervanging van 

asbestdaken in Stichtse Vecht.  

• De fractie van de PvdA maakt zich al langer zorgen over de (toekomstige) parkeerdruk in de 

wijk Bisonspoor en in de omliggende wijken. Er is al een tekort aan parkeerplaatsen voor NS-

reizigers (P+R Maarssen) en daar komen de nieuwe plannen voor de ontwikkeling van 

Bisonspoor (Bisonspoor 2020) nog bij. Aanleiding voor de PvdA-fractie om hier bovenop te 

zitten en de knelpunten onder de aandacht te brengen bij het College van B&W en in de 

Raad. Op 22 november 2017 heeft PvdA Stichtse Vecht een inloopbijeenkomst georganiseerd 

in de wijk Bisonspoor. Circa 35 bewoners namen deel aan deze bijeenkomst. 

   

Op het terrein van Leefbaarheid en Veiligheid  

• De fractie van de PvdA heeft in 2017 diverse keren aandacht gevraagd voor een integrale 

aanpak van het illegaal bijplaatsen/ dumpen van (grof)vuil bij de ondergrondse containers/ 

verzamelplaatsen. Wat de PvdA betreft zou de aanpak zich moeten richten op communicatie, 

schoonhouden en handhaving. In o.a. de wijken Reigerskamp en Zandweg Oostwaard zijn er 

inmiddels extra ondergrondse plastic containers bijgeplaatst.  

• De uitvoering van het groenonderhoud in Stichtse Vecht was in 2017 ver onder de maat. De 

fractie van de PvdA kreeg vanuit heel Stichtse Vecht veel klachten binnen. In oktober is er op 

verzoek van de PvdA in de raadscommissie gesproken over het groenonderhoud. Op voorstel 

van de PvdA is eind 2017 een verbeterplan opgesteld voor het groenonderhoud in Stichtse 

Vecht dat in 2018 uitgevoerd gaat worden. 

• In juni 2017 heeft de PvdA haar zorgen geuit over de voortgang van de uitbreiding van de 

P&R-voorzieningen bij de NS stations Maarssen en Breukelen. 

• De PvdA heeft aandacht gevraagd voor de ontwikkelingen rondom de Noordelijke Randweg 

Utrecht (NRU)/ Zuilense Ring. Wij zien dit als een belangrijk thema de komende jaren. De 

veiligheid, gezondheid en kwaliteit van de woon- en leefomgeving van de inwoners van 

Stichtse Vecht staan hierin wat ons betreft centraal. Omdat we dit onderwerp miste in de 

Voorjaarsnota hebben we middels een amendement een concreet tekstvoorstel gedaan. Dit 

amendement is aangenomen. De PvdA heeft zich in de gemeenteraad daarnaast sterk 

gemaakt voor het terugbrengen van de snelheid naar maximaal 80 km per uur. 

• Eind 2017 heeft de PvdA haar zorgen geuit over de staat van het onderhoud van de bruggen 

in Stichtse Vecht en de hiermee gepaard gaande veiligheidsrisico’s. We hebben verzocht om 

een inventarisatie/ inspectie van alle bruggen in Stichtse Vecht. Dit is door het College van 

B&W opgepakt. 

• De modernisering van de fietsenstalling bij NS station Maarssen was voor de PvdA aanleiding 

om vragen te stellen over het nieuwe dienstverleningsconcept waarbij het stallen van fietsen 

alleen de eerste 24 uur gratis is.  

   

Op het gebied van Financiën 

• Op verzoek van de PvdA heeft er in 2017 een onafhankelijk onderzoek plaatsgevonden naar 

de problemen bij de belastingsamenwerking Stichtse Vecht, Weesp en Wijdemeren (BSWW).  
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• Nu er ruimte ontstaat in het financieel meerjarenperspectief heeft de PvdA bij de 

Voorjaarsnota 2017 voorgesteld om extra te investeren in het beheer van de openbare 

ruimte en cultuur. De dekking hiervoor vormde wat ons betreft de voorgestelde verlaging 

van de OZB met 2%. Immers die verlaging van de OZB is leuk voor de bühne. Maar waar 

hebben we het over en wie profiteert hier dan van? In ieder geval niet de inwoners die in een 

huurwoning zitten! Samen met Lokaal Liberaal hebben we een amendement ingediend om 

160.000 euro structureel te investeren in het verbeteren van de kwaliteit van woon- en 

leefomgeving en 36.000 euro structureel in cultuur. Helaas heeft ons voorstel het niet 

gehaald, sloot de coalitie de rijen en vonden zij het belangrijker om enkele dubbeltjes per 

maand aan eigenaren van woningen terug te geven door in te stemmen met een minimale 

OZB verlaging. 

 

Op het terrein van Cultuur, Sport en Recreatie 

• Op 7 maart heeft de Raad van Stichtse Vecht ingestemd met het stedenbouwkundig plan 

Harmonieplein. Ook bij de fractie van de PvdA kon het plan op instemming rekenen. Met het 

plan wordt een aantrekkelijk plein gerealiseerd waar ook activiteiten kunnen plaatsvinden. 

Het onderwijs in de gemeente krijgt een flinke impuls door de nieuwbouw. De 

woningvoorraad wordt uitgebreid en er is ruimte voor maatschappelijke functies en horeca 

in het plan. Maar er zijn ook een aantal kanttekeningen. Zo mist de PvdA, met het verdwijnen 

van ’t Zand, een culturele functie. Wij zien graag dat het College zijn uiterste best doet om 

een kleinschalige podiumfunctie te realiseren in het plan of in de nabijheid van het 

Harmonieplein. Dat kan bijvoorbeeld een grand café zijn met een filmzaal. Een motie van 

PvdA en GroenLinks gericht aan het College om zich in te spannen voor de realisatie van een 

kleinschalige podiumfunctie haalde het helaas niet. 

• Streekbelangen, Lokaal Liberaal, PvdA en Het Vechtse Verbond hebben bij de 

begrotingsbehandeling voorgesteld om structureel 75.000 euro extra beschikbaar te stellen 

voor binnensport in Stichtse Vecht. Het voorstel (amendement) is door de Raad 

aangenomen. 

 

Op het terrein van dienstverlening 

• De fractie van de PvdA maakte zich zorgen over de dienstverlening van de gemeente aan 

haar inwoners. Veel bezwaarschriften worden buiten de wettelijke termijnen afgehandeld, 

het aantal klachten over de dienstverlening van de gemeente neemt toe en er is sprake van 

trage reactie waar het gaat om de zogenaamde tweedelijns dienstverlening. Verder vinden 

we dat Stichtse Vecht als regiegemeente aannemers/ opdrachtnemers in het sociale en 

fysieke domein veel beter moet aansturen. Dit zelfde geldt voor de sturing op verbonden 

partijen. We hebben het College gevraagd om te komen tot een echte verbeterslag. 

• De regeldruk voor organisatoren van evenementen is de PvdA een doorn in het oog. De PvdA 

heeft voorgesteld om een evenementen-coördinator aan te wijzen die proactief meedenkt 

met de organisatoren om het evenement tot een succes te maken en de regeldruk tot een 

minimum beperkt. 

 

+ + + + + 
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Bijlage: Inzet van raadsinstrumenten 

 

Moties en amendementen 

In 2017 heeft de fractie de volgende 22 moties/amendementen (mede) ingediend. 

 

Datum Onderwerp  

  

31-01-2017/ 

04-04-2017 

Motie Woonvisie moet uitgangspunten zijn bij woningbouw (=ingetrokken; 

dictum is door College overgenomen in Raad 4 april 2017) 

07-03-2017 Motie Informatievoorziening over problemen Belastingsamenwerking Stichtse 

Vecht, Weesp en Wijdemeren (=afgewezen) 

07-03-2017 Motie Inspanningsverplichting Culturele functie Harmonieplein e.o. (=afgewezen) 

27-06-2017 Amendement bij de Voorjaarsnota 2017 – Extra middelen voor cultuur en beheer 

openbare ruimte (=afgewezen) 

27-06-2017 Amendement bij de Voorjaarsnota 2017 – NRU (=aangenomen) 

27-06-2017 Motie Versterking gebiedsgericht werken (=aangenomen) 

27-06-2017 Motie Sociale Coöperatie van start! (=ingetrokken, want overgenomen door 

College van B&W) 

27-06-2017 Motie Extra werkervaringsplekken binnen de ambtelijke organisatie 

(=afgewezen) 

27-06-2017 Motie Actieplan STICHTSE VECHT WERKT (=afgewezen) 

03-07-2017 Motie Participatieplan voor de Raad (=afgewezen) 

03-07-2017 Amendement Programma rondom de Raad (=aangenomen) 

03-07-2017 Amendement bestemmingsplan Haagstede – Verlagen hoogte (=aangenomen) 

04-07-2017 Motie Rekenkameronderzoek naar problemen BSWW (=niet ingediend) 

26-09-2017 Motie besteding extra middelen voor Stichtse Vechtse kinderen in armoede 

(=afgewezen) 

26-09-2017 Motie Behoud succesfactoren en variëteit expertise PAUW medewerkers 

(=afgewezen)  

26-09-2017 Motie Monitor re-integratie instrumenten (=aangenomen) 

26-09-2017 Motie Voortgang van de nota een Sterke Basis (=aangenomen) 

07-11-2017 Amendement bij Begroting 2018 – Verlaging tarieven Binnensport 

(=aangenomen) 

07-11-2017 Motie Zuilense Ring (=aangenomen) 

19-12-2017 Motie Aansluiten bij statiegeldalliantie (=aangehouden) 

19-12-2017 Amendement – Indexatie subsidies in Stichtse Vecht (=afgewezen) 

19-12-2017 Motie Secretariële ondersteuning Adviesraad Sociaal Domein (=aangehouden) 

 

Schriftelijke vragen ex. artikel 41 

Gedurende het jaar 2017 heeft de fractie de volgende 22 schriftelijke vragen aan het College van 

B&W gesteld. 

 

Datum Onderwerp  

  

09-01-2017 Gebruik van tuinzakken 

09-01-2017 Afhandeling meldingen openbare ruimte 

14-01-2017 Groenonderhoud in Breukelen en Kockengen 

12-02-2017 Illegaal bijplaatsen van afval bij ondergrondse containers 

15-02-2017 Vervanging van asbestdaken 

24-04-2017 Kindertelefoon, Advies- en Klachtenbureau Jeugdzorg en Sensoor moeten 
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blijven! 

01-05-2017 Sturing op complexe jeugdhulp en Jeugd GGZ-problematiek 

22-05-2017 Compensatie voor verhoogde Eigen Bijdrage Huishoudelijke Hulp 

12-06-2017 Zorgen over voortgang uitbreiding P&R-voorzieningen stations Maarssen en 

Breukelen 

19-07-2017 Besteding extra middelen voor terugdringen kinderarmoede in Stichtse Vecht 

16-08-2017 Zorgwekkende situatie zorgorganisatie Careyn 

30-08-2017 Sluiting GGZ organisatie De Geheime Tuin Maarssen 

09-09-2017 Uitvoering van de regiotaxi door DVG in Stichtse Vecht 

25-10-2017 Structurele overlast omgeving skatebaan Fazantenkamp door jongeren 

02-11-2017 Lokale gevolgen bezuiniging wijkverpleging 

20-11-2017 Gemeentelijke berichtgeving in lokale kranten 

20-11-2017 Aanpak verwarde personen 

28-11-2017 Evenementenbeleid in Stichtse Vecht 

04-12-2017 Groenonderhoud op maat 

09-12-2017 Modernisering fietsenstalling NS Station Maarssen 

10-12-2017 Parkeren in Bisonspoor en omliggende wijken 

11-12-2017 Negatieve berichten Veilig Thuis, SAVE en Zorg voor Jeugd 

  

 

Technische vragen 

In 2017 heeft de fractie de volgende 11 technische vragen aan het College van B&W gesteld. 

 

Datum Onderwerp  

  

30-03-2017 Bijplaatsingen bij ondergrondse container verzamelplaatsen 

07-04-2017 Wijkagenten 

25-04-2017 Plan van aanpak in het kader van het nieuwe IBOR 

12-05-2017 Handhaving en capaciteit in aantal BOA’s 

12-06-2017 Onderhoud openbaar groen en o.a. verkeersveiligheid 

13-07-2017 Meldingen IBOR onderhoud openbaar groen 

03-10-2017 Vreeland – straatnaamgeving voormalig CSV-terrein en onveilige/gevaarlijke 

situatie rond de Van Leerbrug 

13-11-2017 Servicenormen dienstverlening geldend voor ambtenaren Stichtse Vecht 

23-11-2017 Leefbaarheid Kuyperstraat e.o. te Maarssen  

04-12-2017 Centraal Leefbaarheidsfonds 2017 

13-12-2017 Verplaatsing markt Bisonspoor 

  


